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Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis z 12. zasedání AS FSv, které se konalo dne 29. 4. 2015 

 

Přítomni:  dle prezenční listiny 

Hosté:  prof. Kohoutková, prof. Máca, prof. Hájek, Ing. Vlasák, M. Kondela, 

Ing. Svátková 

 

Doc. Košatka zahájil zasedání AS, přivítal přítomné a všechny seznámil 

s programem zasedání.  
 

Program: 
1. Kontrola zápisu 

2. Představení nového člena studentské komory Ing. Václava Ráčka 

3. Projednání a schválení Metodiky rozpisu prostředků NIV na rok 2015 

(tajemník Ing. Vlasák) 

4. Seznámení s činností ŠTUKu (předseda M. Kondela) 

5. Různé (zprávy z komisí, vystoupení hostů aj.) 

 

Bod 1.  Kontrola zápisu 
Zápis z minulého zasedání AS byl schválen bez připomínek. 

 

Bod 2.  Představení nového člena studentské komory Ing. Václava Ráčka 
Novým senátorem místo Ing. arch. Anny Gregorové se stal Ing. Václav Ráček, 

který se zapojí do práce v legislativní komisi. 

 

Bod 3.  Projednání a schválení Metodiky rozpisu prostředků NIV na rok 2015 

(tajemník Ing. Vlasák) 

Pan tajemník prezentoval základní kriteria podmiňující rozpis zdrojů NIV 2015: 

Méně zdrojů, změny v ukazateli K, zavedení pilířů I, II a III, jiný postup při výpočtu 

objemu zdrojů na krytí potřeb mimonormativních součástí ČVUT, zachování 

proporcí i při poklesu zdrojů v TA 101 a TA 102.  

Doc. Cajthaml se ptal na to, zda při poklesu ukazatele A nestoupají zdroje z 

vědeckých výkonů. Pan tajemník potvrdil, že v toku společných zdrojů je stav 

vyrovnaný a že jde o “spojité nádoby”. 

Doc. Vébr vznesl dotaz na financování experimentální základny (bod 2.3 A). Pan 

tajemník potvrdil, že by podle schválené metodiky bylo možné kompenzovat 

snížení zdrojů vzhledem k experimentální základně, ale finance na katedry 

nebudou kráceny, proto není nutné krátit částku na experimentální základnu. 

Prof. Pospíšil přednesl zprávu o jednání ekonomické komise. Zápis z ekonomické 

komise mají senátoři k dispozici. Ekonomická komise doporučuje metodiku 

schválit.  
 

Hlasování: pro 26|proti 0| zdrželo se 0 (z 26 přítomných) 

 

Bod 4.  Seznámení s činností ŠTUKu (předseda M. Kondela) 
M. Kondela informoval senátory o činnosti studentského klubu a aktivitách pro 

studenty. Doc. Košatka vyzval AS ke spolupráci se ŠTUKem. Prof. Máca poděkoval 

ŠTUKu za jejich aktivitu.  

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2014/prezence.xls
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Bod 5.  Různé 
Ing. Matějka pozval Ing. Svátkovou, aby informovala AS o korporátním stylu 

ČVUT. Ing. Svátková shrnula vývoj tvorby formulářů na FSv, přičemž velkým 

problémem je otevřenost webu, kde se objevují dokumenty, které nejsou 

v souladu s grafickým manuálem ČVUT. Paní děkanka shrnula různé pohledy na 

grafický manuál. Příkaz rektora je stále platný, ale původní grafický manuál je již 

zastaralý. Mezitím proběhly dvě vlny aktualizace manuálu, které nebyly úplně 

dotaženy. Grafický manuál má být dodržován tak, jak byl určen, ale úpravy 

vedoucí k efektivitě jsou možné, pokud jsou v duchu manuálu. Ing. Matějka 

pohovořil o možné tvorbě šablon, které by byly volně přístupny zaměstnancům 

na webu. Paní děkanka podpořila myšlenku vytvoření vzorových dokumentů pro 

ty, kteří si nejsou úplně graficky jisti při tvorbě dokumentů. Doc. Cajthaml 

upozornil, že toto je aktivita příslušející oddělení PR. Prof. Máca komentoval 

špatnou grafickou formu stávajících dopisů. Paní děkanka znovu zdůraznila, že 

stávající grafický manuál je přežitý, ale tvorba korporátního stylu je nákladnou 

záležitostí a je otázkou, zda vynaložené náklady budou odpovídat efektu.  

AS požádal vedení o vyřešení problému vzorových dokumentů.  

 

Ing. arch. Vlčková informovala o průběhu konference KOSTAF, která letos 

probíhala v Ostravě. Tématem konference bylo ubývání studentů, prezentační 

video fakult, činnosti SKASu, hodnocení výuky, využití učeben mimo výuku. Další 

KOSTAF se bude konat v Žilině. 
 

Doc. Cajthaml kritizoval nezveřejnění výsledků hodnocení projektů RPMT. 

Informováni byli pouze úspěšní řešitelé.  
 

Doc. Cajthaml se ptal na termín spuštění nového webu fakulty. Kolegium 

děkanky se rozhodlo ještě spuštění nového webu posunout, aby byly ještě 

zrevidovány texty a minimalizovány negativní připomínky po spuštění stránek. 

Web bude spuštěn nejpozději od 1. 7. 2015. Ing. arch. Kašpar upozornil, zda by 

nebylo vhodné spustit web ještě dříve v návaznosti na druhé kolo přijímacího 

řízení. 
 

Doc. Cajthaml poděkoval Ing. Fenclovi za vyhodnocení ankety studia. Vznesl 

námět na zveřejnění komentářů. Paní děkanka není příznivcem zveřejňování 

komentářů z důvodu nevyváženosti situace (na jedné straně anonymní 

komentář, na straně druhé konkrétní pedagog). Vedení fakulty tento námět 

projedná. Ing. Fencl komentoval, že pokud komentář nebude vidět, neměly by 

být zveřejněny i známky. Komentáře by měly být přístupny i garantům předmětů, 

nejen vedoucím kateder. Ing. arch. Kašpar vyjádřil podporu slovům paní 

děkanky, reakce by měla proběhnout na katedrách. Ing. Jíra navrhl zveřejňovat 

jen podepsané komentáře, což je však problematické z hlediska možné represe 

ze strany pedagogů. Paní děkanka připomněla, že odpovědnost za výuku má 

vedoucí katedry. Prof. Polák vnesl námět, zda by studentská komora mohla zajistit 

přístup pedagogům na neoficiální stránky, kde si studenti sdělují komentáře 

k pedagogům a možnost vyjádřit se k nim. 
 

Doc. Cajthaml nadnesl téma komponenty VVVS, která neumí rozpočítat úvazky 

zaměstnanců na více součástech, zejména jde o UCEEB, CIIRK a Kloknerův ústav. 

Paní děkanka problém komentovala: Komponenta nepracuje v souladu 

s příkazem rektora. Fakulty se musí domluvit se součástmi. Pan tajemník senátory 
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informoval, že aktuálně by se nás přepočítání bodů nemělo týkat. Ing. Svátková 

senátorům připomenula, že hodnocení roku 2013 ještě není uzavřeno. 
 

Doc. Cajthaml otevřel otázku podpory projektů na VaV formou školených 

administrátorů. Paní děkanka senát informovala, že o takové službě vedení 

fakulty uvažuje a ona sama takovou podporu vítá.  

AS žádá vedení fakulty o přípravu struktury administrace projektů na VaV. 
 

Ing. Broukalová kritizovala hlučnost akce pro studenty minulý týden.  

 

 

Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat 27. 5. 2015 od 9.00 ve velké zasedací 

místnosti B169. 

 

 

doc. Ing. Bedřich Košatka, CSc. 

           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 


